

(c) Ultimate Destination—state the country in which the goods are to be consumed or finally remain, after satisfying himself as far as is reasonably possible that the goods will enter into the economy of such country and will not be transhipped or diverted therefrom, or, where such country is unknown to him, state that fact in his application;

(d) Consignee—state the name and address of the consignee or, if more than one, each consignee, to whom the goods will be exported and, where there are two or more consignees, the quantity and description of the goods that will be exported to each consignee;

(e) Origin—state the country of origin of the goods and, if any of the goods are of United States origin, state what percentage by value of the goods that are of United States origin are in the same condition as when they were imported; and

(f) Customs Port—state the Canadian customs port at which the Customs entry form B-13 covering the goods will be validated.

(3) An applicant shall furnish such other information, in addition to that given in the application form, as may be required by or on behalf of the Chief of the Export and Import Permits Section.

(4) An applicant shall sign copies numbers 1, 2 and 5 of the application form, shall complete the application form in septuplicate and shall send the seven copies together with such other information as may be required, to the Export and Import Permits Section, Department of Trade and Commerce, Ottawa, Canada.

Issue of Permits

5. (1) When an application for an export permit has been approved and signed by or on behalf of the Minister of Trade and Commerce, the application form, with all information appearing therein, becomes a valid export permit and shall not, thereafter, be altered except by or on behalf of the Minister.

(2) Copies numbers 2, 4, 5 and 6 of the export permit shall be retained by the Department of Trade and Commerce.

(3) Copy number 1 of the export permit shall be sent to the applicant or such other person as he designates and shall be used for the purpose of presentation by or on behalf of the exporter to the Collector of Customs at the customs port at which the Customs entry form B-13 is to be validated and an additional or extra copy of the export permit shall be sent to the applicant or such other person as he designates for retention as an office copy.

(4) Copy number 3 of the export permit shall be sent, for purposes of comparison, to the Collector of Customs at the customs port at which the Customs entry form B-13 is to be validated.

General Permits

6. (1) General permits may be issued by the Minister of Trade and Commerce or on his behalf by the Chief of the Export and Import Permits Section or other person authorized by the Minister, authorizing the exportation of goods of the descriptions, to the countries and subject to the terms and conditions described therein.

c) Destination finale—indiquer le pays dans lequel les marchandises doivent être consommées ou doivent demeurer finalement, après s'être convaincu, autant qu'il est raisonnablement possible de le faire, que les marchandises entreront dans l'économie de ce pays et n'en seront pas réexportées ni détournées, ou, si ce pays lui est inconnu, mentionner le fait dans sa demande;

d) Consignataire—indiquer le nom et l'adresse du consignataire ou s'ils sont plusieurs, de chaque consignataire, à qui les marchandises seront exportées et, s'il y a deux ou plusieurs consignataires, la quantité et la description des marchandises qui seront exportées à chacun d'eux;

e) Origine—indiquer le pays d'origine des marchandises et, si certaines de ces marchandises proviennent des États-Unis, indiquer quel pourcentage par valeur des marchandises qui sont en provenance des États-Unis se trouvent dans le même état que lorsque les marchandises ont été importées; et

f) Bureau de douane—indiquer le Bureau de douane canadien où la formule de déclaration de douane B-13 visant les marchandises doit être validée.

(3) Un requérant doit fournir, en sus de ceux mentionnés dans la formule de demande, tous les autres renseignements qui peuvent être requis par le chef de la Division des licences d'exportation et d'importation ou en son nom.

(4) Un requérant doit signer les copies numérotées 1, 2 et 5 de la formule de demande, remplir cette dernière en 7 exemplaires et transmettre les 7 exemplaires, avec tous les autres renseignements qui peuvent être exigés, à la Division des licences d'exportation et d'importation, ministère du Commerce, Ottawa, Canada.

Délivrance des licences

5. (1) Lorsqu'une demande de licence d'exportation a été approuvée et signée par le ministre du Commerce ou en son nom, la formule de demande, avec tous les renseignements y contenus, devient une licence d'exportation valable, et elle ne doit pas, par la suite, être modifiée, sauf par le Ministre ou en son nom.

(2) Les copies numérotées 2, 4, 5 et 6 de la licence d'exportation doivent être conservées par le ministère du Commerce.

(3) La copie numéro 1 de la licence d'exportation doit être transmise au requérant ou à toute autre personne qu'il désigne, et elle doit être utilisée aux fins de présentation par l'exportateur ou en son nom au Receveur des douanes au Bureau de douane où la formule de déclaration de douane B-13 doit être validée, et une copie additionnelle ou supplémentaire de la licence d'exportation doit être envoyée au requérant ou à toute autre personne qu'il désigne, pour être conservée à son bureau.

(4) La copie numéro 3 de la licence d'exportation doit être transmise, pour fins de comparaison, au Receveur des douanes au Bureau de douane où la formule de déclaration de douane B-13 doit être validée.

Licences générales

6. (1) Des licences générales peuvent être délivrées par le ministre du Commerce ou en son nom par le chef de la Division des licences d'exportation et d'importation ou par toute autre personne déléguée par le Ministre, autorisant l'exportation de marchandises des descriptions, provenant des endroits et sous réserve des termes et conditions y décrits.